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Pan

Dariusz Grodziński

Radny

Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,  

dziękuję  za  zainteresowanie  tematem  Kolei  Dużych
Prędkości. To inwestycja, która będzie strategiczna dla
całej  Aglomeracji  Kalisko-Ostrowskiej.  Dlatego  jako
Prezydent Miasta Kalisza i Prezes Zarządu Stowarzyszenia
Aglomeracji  Kalisko-Ostrowskiej  będę  zabiegać,  by
inwestycja  ta  była  realizowana  w  wariancie
najkorzystniejszym dla naszego regionu. 

Informuję  także  Pana  Radnego,  że  dzięki  mojemu
wnioskowi (kopia pisma w załączniku) z 27 września 2019
roku wprowadzono Kolej Dużych Prędkości dla Aglomeracji
Kalisko-Ostrowskiej  do  Strategii  rozwoju  województwa
wielkopolskiego do 2030 roku. We wcześniejszym projekcie
dokumentu takiego wpisu nie było. 

Mam  nadzieję,  że  we  współpracy  z  samorządami
tworzącymi  Aglomerację  Kalisko-Ostrowską,  Urzędem
Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego, Wielkopolskim
Urzędem Wojewódzkim w Poznaniu będziemy wspólnie lobbować
na  rzecz  najkorzystniejszego  wariantu  realizacji  tej
inwestycji. 

Łączę wyrazy szacunku  

Prezydent Miasta Kalisza
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